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Särskilt y+rande 
§ 5 Behovsanalys hinderbana 

Det vi undrar är om nämnden inte är skyldig a4 ge e4 besked med hur styret vill gå vidare 
med behovsanalysen. Tyresöini;a;vet är inte skapat för a4 en förslagsställare endast ska få 
se en behovsanalys utan vad styrets ställningstagande är. Ska en hinderbana byggas eller 
inte?  

Det behöver tydliggöras a4 det de4a beslut endast godkänner en analys och inte betyder a4 
det fak;skt blir en hinderbana. Vi ogillar otydligheten i ärendet och vill med de4a y4rande 
belysa a4 processen måste tydliggöras.  
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